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 Bekkestua Rotary klubb 

Referat fra Styremøte Nr. 2 - 2017 /2018 – 20. september 2017 

Tid: 20. september 2017 etter Rotary-møtet. 

Sted: Hos: President Tom Rune Nilsen 

Deltagere: Tom Runde Nilsen                  President 

Lars Sverre Gjølme                TRF komiteen 

Morten Thøgersen                  Yrke 

Tore Hoff                                Medlem 

Dag F Arnesen                        Administrasjon 

Bjørn Henning Moes              Program 

Hans Monrad                          Service                          

Mette-Anita Halaas                 Kasserer 

Per Harg                                  Sekretær                  

 Ikke tilstede: Knut Ole Sundnes                  Visepresident 

Per Ingvar Johnsen                 Kommunikasjon. 

Distribueres: Styremedlemmene og tillitsmenn (som listet ovenfor). 

Neste møte: Ikke avtalt 

Referent: Per Harg 

 

sak tema aksjon 

2.1 Presidenten ønsket velkommen  

Ingen kommentarer til innkallingen 

. 

 

 

2.2. Rapport fra komiteene: 

 

 

2.2.1. Tore Hoff, Medlemskapskomiteen. 

Komiteen skal ha sitt første møte i neste uke. Det jobbes aktivt 

mot ett potensielt nytt medlem. Målsettingen er 1-5 nye 

medlemmer i løpet av Rotary-året.  

Klubbens program er viktig og komiteen bruker dette aktivt.  

Komiteen ser en stor mulighet i en «event-kalender» på nettet og 

anbefaler at dette prioriteres. 

 

 

 

 

 

2.2.2. Dag F. Arnesen, Administrasjonskomiteen. 

Vilt-aften i våre lokaler på Gjønnes vil bli gjennomført på vanlig 

måte. Det ble besluttet å sette prisen pr deltaker til kr 700.  

Subsidiering fra klubben av sosiale aktiviteter ble diskutert, men 

fikk liten tilslutning. Priskalkulasjonene tilsier at arrangementet vil 

bære seg med den oppsatte pris, likevel slik at klubben har 

økonomi til å bære et mulig underskudd. 

 

 

 

 

 

 

2.2.3. Bjørn Henning Moe, Programkomiteen. 

Selv om formelt i komiteen ikke er avholdt pr dato, er 

møteprogram for resten av dette Rotaryåret langt på vei klart. 

Endelig program for våren er tenkt lagt frem i desember 2017. 

 

 

  

 

 

2.2.4. Per Ingvar Johnsen, Kommunikasjons komiteen.  
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(Ikke til stede) 

Komiteen har komitemøte samtidig med dette styremøtet 

Det jobbes aktivt med klubbens nye hjemmeside. 

 

2.2.5. Lars Sverre Gjølme, TRF- komiteen. 

Ikke avholdt noe formelt møte i komiteen så langt. Sabonas 

virksomhet ble diskutert og følges opp av Lars Sverre Gjølme. 

Nye prosjekter diskuteres videre i komiteen. 

Det ble understreket at det er viktig med kontinuitet og at noen tar 

ansvar og følger prosjektet over tid.  

Problemet med Fundraising ble diskutert. Det tas sikte på å 

opprette en egen komité som skal legge frem forslag om å  skaffe 

nye fondsmidler.   

Lars Sverre Gjølme deltar på høsten TRF-seminar som er 

obligatorisk for støtte til nye prosjekter. 

 

2.2.6. Hans Monrad, Servicekomiteen. 

Komiteen hadde møte 6. september 2017 hjemme hos Hans. 

Referat er utarbeidet og vedlegges. Øystein Haslum har klart å 

skaffe gratis materialer fra Danmark og tømrerlinjen på Nesbru 

vgs utfører nå alt nødvendig arbeid. Dugnad fra klubbens 

medlemmer er således ikke påkrevd. Sluttrapport vil bli utarbeidet 

av Hans. 

Et «tilskudd» til Polio Pluss vurderes. 

Hans Monrad har tidligere i Røa RK stått for formidling av 

billetter til ballett og opera i Operaen og vil fortsette med dette vis 

a vis medlemmene i Bekkestua RK. 

 

 

2.2.7. Morten Thøgersen, Yrkeskomiteen. 

Komiteen vil ha et møte i nær fremtid.  

Komiteen mener man har aktuelle kandidater til Ryla våren 2018, 

men savner nærmere opplysninger om det sentrale ansvaret for 

RYLA-arrangementet.  

Kandidat til Yrkesprisen er ikke endelig klarlagt for inneværende 

år.  

 

2.3. Mette-Anita Halaas, Økonomi Status. 

Regnskapet for 2016-2017 er i balanse og vil bli fremlagt i oktober 

2017. Budsjettet for 2017-2018 er vedtatt i klubben og forventes å 

skape fortsatt balanse. 

Mette-Anita ønsker å delta i komitearbeid og det ble vedtatt at hun 

blir nytt medlem i Medlemskapskomiteen (eget ønske).  

 

 

2.4. Verdier: 

Klubbens verdier: 

 Service Above Self: 

o Glede 

o Raushet  

o Engasjement 

o Inkludering 

Det er viktig at dette ikke bare blir snakk om verdiene, men at 

dette virkelig benyttes aktivt i klubben.  
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2.5 Eventuelt. 

Presidenten er forhindret fra å delta på årets Distriktskonferanse 28 

oktober. Sekretæren (Per Harg) vil delta på klubbens ordinære 

kvote, mens andre medlemmer er velkomne til å delta. 

Sekretæren vil anse det som en fordel om all distribusjon av skriv 

til medlemmene blir koordinert med sekretariatet, for å minske 

faren for feil og dobbeltdistribusjon.    

 

Siste del av møtet ble avviklet under et velsmakende måltid. Takk til Tom Rune og 

familie.. 


